
Vse bolj potrebujemo usluge Rdečega križa
V teh zelo zaostrenih pogo-

jih gospodarjenja, ko življenj-
ski standard pada in je vse več
socialnih problemov je Rdeči
križ prav gotovo tista humana
organizacija, ki lahko veliko
pomaga. Zato smo se odločili,
da se ozremo v delo naših naj-
bolj prizadevnih aktivistk RK,
ki že vrsto lel neutrudno delajo
na terenu na območju šišenske
občine. Delo, ki je vse prej kot
lahko.

Ena teh je prav gotovo Pepca
STUBLJAR, ki ima za seboj

že prek 30 let tovrstnega pro-
stovoljnega dela. Vsa ta leta
dela na območju Dravelj, kjer
tudi živi s svojo družino.

»Moje delo je zares razno-
vrstno, po hišah pobiram čla-
narino (članov pa je pri nas
okoli 2000) za kar je potrebno
precej časa in truda. Maja ima-
mo akcijo zbiranja rabljenih

oblačil, posteljnine, obutve.
Sodelujemo tudi pri tekmova-
njih prve medicinske pomoči.
Vsako leto, za Novo leto obda-
rimo vse nad 70 let stare kraja-
ne. Obiskujemo tudi zelo bol-
ne osamljene krajane in jim
s toplo in prijateljsko besedo
pomagamo pri njihovih sti-
skah. Aktivisti RK pozivamo
vse prostovoljne krvodajalce za
tovrstne akcije, ki so vsako le-
to. Na dan pohoda ob žici oku-
pirane Ljubljane pripravimo
mladim članom RK, ki se zbe-
rejo na postaji RK v naši kra-
jevni skupnosti, tople napitke
in malico«.

Delo z ljudmi pa je lahko
tudi zelo naporno. »Zgodi se
denimo, da me kdo nadere
predvsem, ko koga povabim
k sodelovanju ali pa so nevljud-
ni zlasti tisti, ki niso upravičeni
do socialne pomoči, vendar pa
jo zahtevajo«. A razumeti jih
gre, saj ta čas zares nikomur
več ne prizanaša.

Slavica KOMAN,upokojen-
ka iz krajevne skupnosti Dolo-
mitski odred v Dravljah se je
leta 1977 takoj, ko se je upoko-
jila, prijavila v krajevni skup-
nosti z željo, da bi rada čimveč
koristnega naredila v družbe-
nih organizacijah.

»Do lanskega leta sem bila
tajnica te orgnizacije v KS Do-
lomitski odred, zdaj pa sem
podpredsednica. Moje delo je
podobno kot delo drugih akti-
vistk v tej organizaciji — torej
terensko. Vsi se srečujemo
s podobnimi problemi na tere-
nu. V naši krajevni skupnosti
je največji problem pridobiti
aktiviste odbornike v novem
naselju Brilejeva ploščad, kjer

skušamo s pomočjo družbeno-
političnih organizacij in hišnih
svetov organizirati poverjenike
Rdečega križa.

Uspelo nam je pridobiti pri-
bližno 2000 elanov te organiza-
cije. Ni nam pa v celoti uspelo
pridobiti mladih. Težava je tu-
di v tem, da so ljudje dokaj
otopeli in jih s težavo pridobi-
mo za aktivistično delo, vendar
potem, ko jih pridobimo, de-
lajo.«

Selma SAMARDŽIJA je po"
poklicu medicinska sestra. Ne-
kaj let je delala na ljubljanskih
klinikah in tudi na kliniki
v Skopju. Sedaj pa je profesi-
onalno že-19 let sekretarka ob-
činske organizacije Rdečega
križa občine Šiška.

»Že prej na klinikah sem bila
aktivna v samoupravnih orga-
nih. Delo v organizaciji RK me
je pritegnilo zato, ker me je od
nekdaj veselilo socialno delo.
V tej organizaciji pa je prilož-
nost za reševanje socialnih
vprašanj. Zdaj sem pri Centru
za socialno delo občine Lj. Ši-
ška članica komisije za varstvo

otrok in družine, pa članica kr-
vodajalske komisije v občinski
organizaciji Rdečega križa. Bi-
la sem tudi članica izvršnega
odbora občinske Skupnosti
otroškega varstva.

Pri svojem delu sem zado-
voljna, saj se srečujem z dobri-
mi ljudmi, v posebno zadovolj-
stvo so mi srečanja s krvodajal-
ci. V našem občinskem progra-
mu RK so zelo konkretne nalo-
ge, ki postajajo vsak dan bolj
aktualne (potreba po zbiranju
oblačil, po skladišču za sprav-
ljanje oblačil).

Pri delu v naši organizaciji se
srečujemo tudi s problemi,
predvsem s prostorskimi, saj so

prostori občinskega RK zelo
skromni. Soočamo pa se tudi
s težko finančno situacijo, kajti
ta organizacija se ne financira
iz občinskega proračuna, vse
bolj pa jo potrebujemo.«

Marija PRIMC


